
DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Skole: Blicherskolen 

Mødested: Kontoret 

Mødedato: 07-11-2023 kl. 16.30-18.30 

Mødedeltagere:  

Forældrerepræsentanter 

Niels Christian Risgaard Jacobsen 

Mette Vammen Fleron 

Steffen Kjøge Christensen 

Søren Frost Staal 

Mette Damm Kaspersen Kirk 

Thomas August Kühl-Rasmussen (afbud) 

Medarbejderrepræsentanter 

Morten Edelgaard Sønderholm 

Lars Scheel Andersen 

Elevrådsrepræsentant 

Lucas Emil Getachew Møller, 6A (afbud) 

Mathilde Villadsen Wandahl, 6B (afbud) 

Celina Bech Kondrup, 9B 

Ledelsesrepræsentanter 

Grethe Mortensen 

Pia Moltzen (afbud) 

Majken Høgh 

  

Kl. 16.30-18.30 

Præsentationrunde 

1. Opfølgning på sidste møde 

2. Trivselspolitik (bilag) 

Sidst blev der tilføjet et afsnit om digitaldannelse. Det der sker på de 

sociale medier i fritiden, kan påvirke eleverne også i skoledelen.  

Opbakning fra forældrene i at skolen er mobilfri. 

 

3. Orientering om brug af lærerresurser ud over minimumstimetal 

Grethe gennemgår hvordan lærerresurser ud over minimumstimetallet 

bruges. Der drøftes de kommunale rammer for hvad de enkelte skoler 

skal betale for at visitere børn til specialtilbud. 



 

 

4. Henvendelse fra forælder – lukket punkt 

Punktet drøftes. 

 

5. Orientering fra: 

- Skolen 

Forvaltningen indkalder til nogle fyraftensmøder hvor de gerne ser 

at skolebestyrelser deltager. Et tværgårende kommunalt 

udviklingsprojekt ”De fire spor”. Spor 1. Kvalitet i almen.Det første 

fyraftensmøde ligger d. 7. december kl. 16-20. Der deltager 3 fra 

bestyrelsen. ”Morgendagens skole”. 

Efterfølgende vil spor 2, 3 og 4 komme. 

 

- SFO  

Slået en pædagogstilling op. Der afholdes samtale d. 16/11. 

Indkøbt nyt legestativ til pladsen hvor tarzanbanen står nu.  

 

- Elevrådet  

Der har været valg til elevrådet. Næstformand og formand. 

Elevrådet har lidt penge som skal bruges inden nytår. Der købes 

puder, bordtennisbat osv. Der er ønske om et halvtag ved bussen. 

Elevrådet opfordres til at tage fat i det ved kommunen. Den næste 

tid bliver der arbejdet med planlægning af skolefesten til februar. 

Det lille elevråd har også haft deres første valg. Der arbejdes bl.a 

med ”hvad skal der til, for at man er glad for at gå i skole”. 

 

- Skolerådet 

Det har været afholdt 2 skolerådsmøder siden sidst. Niels orientere 

om de emner der var på. 

 

6. Punkter til næste møde 

 

 

7. Eventuelt 

Drøftelse af parkeringsforholdene om morgenen.  


